
Referat fra bestyrelsesmøde i Børnenes Ø 
 

Dato: 13. oktober 2021 

Tidsrum: 19:00-21:00 

Referent:  KBHA 

 

Navn: Tilstede: Fraværende: Navn: Tilstede: Fraværende: 
Bestyrelse: Suppleanter: 

Jesper Dolleris ☒ ☐ Natasha Andersen ☐ ☒ 
Line Bönjesson ☒ ☐ Amalie Bugge ☒ ☐ 

Kasper B. H. Andersen ☒ ☐ Ditte Sangill ☐ ☒ 
Dinah S. Khatir ☒ ☐ Bente Brink ☒ ☐ 
Anna Schröder ☒ ☐    

Leder: Personale: 
Kirsten Vestergaard ☒ ☐ Hanne F. Rasmussen ☒ ☐ 

   Mian Jensen ☒ ☐ 

Referat 
 

Punkt: Handling: 
1. Økonomi 

Kirsten redegjorde for institutionens 
økonomi, hvor det generelle stilbillede er, 
at institutionen pt. er godt stillet. Forventet 
overskud ved årsskiftet DKK 50.000,00.  
 
Personalemæssigt har institutionen 
nuværende de ansatte, som der er behov 
for. Der er tillige økonomisk ramme til 
ansættelse af en ekstra pædagog, når det 
bliver aktuelt for børnehavestuen. 
 
Kirsten forventer bedre økonomi i det 
kommende regnskabsår grundet øget 
driftsmidler pr. barn. 
 

 

2. Fællesordning for eftermiddagsmad  
Øens madhus (Frede) har afgivet et tilbud 
på levering af eftermiddagsmad til 
institutionen (nybagte boller, frugt og grønt 

 



mv.) fra 1. januar 2022 med DKK 250,00 pr. 
barn. Bestyrelsen er positiv indstillet 
overfor tilbuddet. 
 
Line og Kasper undersøger dog medio 
november, hvorvidt tilbudsprisen kan gøres 
billigere. 
 
Herefter vil bestyrelsen samlet drøfte om 
fællesordningen for eftermiddagsmad skal 
forfølges videre. 
 

3. Indkøb af el-ladcykler til institutionen  
Jesper har dannet et grundigt overblik over 
forskellige relevante fonde for idéprojektet. 
I den forbindelse har Kasper forfattet en 
standardiseret ansøgning med henblik på 
tildeling af fondsmidler til projektet.  
 
Nuværende er Friluftsrådet og Arbejdernes 
Landbanks fond ansøgt. Bestyrelsen 
overvejer, hvorvidt øens erhvervsliv tillige 
skal kunne støtte projektet ved f.eks. 
`ordentlig ´reklame på cyklerne. 
 

 

4. Etablering af gymnastikhold 
Kasper holdt et oplæg om etablering af 
gymnastikholdet.  
 
Bestyrelsen arbejder kortsigtet mod at 
etablere gymnastiske rammer for 
institutionens børn ved at indhente 
fondsmidler til indkøb af en 
opbevaringskasse med lås, hvori 
redskaberne er (motorikkasse). Anslået 
projektramme: DKK 25.000,00. 
 
Redskaberne skal anvendes af institutionen 
i åbningstiden, men vil ligeledes kunne 
anvendes af de tilknyttede børn i weekend- 
og helligdage. 
 
Langsigtet kunne tænkes oprettet 
gymnastikhold i weekenderne ved brug af 
redskaberne. 

 



 
Med henblik på at realisere projektidéen 
nedsætter bestyrelsen et udvalg bestående 
af Kasper og Kirsten.  
 
Såfremt nogle forældre har brugbar viden 
om redskaber mv. opfordre bestyrelsen til, 
at der rettes henvendelse til Kirsten snarest 
muligt. 
 

5. Velkomstpjece til nye børn 
Kirsten rundsender velkomstpjecen til 
bestyrelsen med henblik på kommentering, 
idet bestyrelsen er af opfattelsen, at en 
sådan pjece er essentiel for nyligt tilmeldte 
børn. 

 
6. Årshjul  

a. Institutionens fødselsdag 
Bestyrelsen drøftede, hvorledes 
institutionens forestående fødselsdag skal 
fejres. 
 
Fødselsdagen afholdes den 3/11 med start 
kl. 15:00, hvor dagen markeres. Der følger 
nærmere information på AULA og opslag 
ved indgang. 
 
b. Julearrangement/juleafslutning 
Der arbejdes på at etablere en 
juleafslutning for institutionens børn. 
 
Line, Hanne og Kirsten arbejder videre på 
det. 
 
c. Fagligt foredrag 
Bestyrelsen vil bestræbe sig på at afholde 
et fagligt arrangement i foråret. 

 
7. Hundeluftning på legepladsen 

Bestyrelsen har fået kendskab til, at hunde 
luftes på institutionens legeplads (f.eks. 
efterladenskaber i sandkassen), hvilket 
bestyrelsen på det kraftigste henstiller til 
ophøre. 



 
Der hænges opslag op v/lågerne, med 
henstilling til at hunde skal være i snor på 
legepladsen. 

 
8. Eventuelt 

Legepladsen 
Bestyrelsen vendte vedligeholdelsen af 
legepladsen, idet medlemmerne var 
bekymret for om dele af legepladsen var 
farlig for børnene at færdes på. Det angår 
f.eks. bakken, som er hullet mv. 
 
Institutionen har nævnt det under 1-års 
gennemgangen. Kirsten oplyste, at 
vedligeholdelsesarbejder vil pågå i den 
nærmeste fremtid. 

 
9. Punkter til næste bestyrelsesmøde 

Det blev besluttet, at bestyrelsen på næste 
møde drøfter og hvis muligt: 
 
a. træffer beslutning om anvendelse af 

eventuelt driftsoverskud. 
b. drøfter indholdet af institutionens 

velkomstpjece. 
c. snak om afholdelse af 

bedsteforældredag samt pædagogisk 
dag. Sidstnævnte, hvor institutionen er 
lukket. 

 
10. Referent ved næste bestyrelsesmøde 

Jesper. 
 

11. Godkendelse af mødereferat 
  

 


